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Referat fra felles ledermøte NTNU SINTEF tirsdag 23.08.2022  
 
Tilstede: 
Fra NTNU: Anne Borg, Tor Grande, Toril Hernes, Olav Bolland (sak 3), Nina Sindre (sak 5) 
Morten Størseth 
Fra SINTEF: Reidar Bye, Vincent Fleischer, Inge Gran, Vegar Johansen (sak 3) 
 

1. Referat fra forrige møte (vedlagt)  
Referatet ble godkjent 
 

2. HMS/Etikk 
Det var ingen saker 
 

3. Ocean Space Center 
Olav Bolland orienterte pm status. Se vedlagte presentasjon.  

2022-08-23 OSC 
status Felles ledermø     
 
NTNU og SINTEFs eksperter er i dialog med departementet når det gjelder 
fortolkning av ESAs vedtak knyttet til når «reglene» trer i kraft. 
 
SINTEF stiller seg bak forslaget til navn (Norsk havteknologisenter) og berømmet 
prosessen. 
 
 

4. Campusutvikling – status 
Regjeringen besluttet før sommeren nye rammer for gjennomføring av NTNU 
Campussamling. I løpet av første kvartal 2023 skal forprosjektet være klart for 
ekstern kvalitetssikring. Målet er en investeringsbevilgning og byggestart i 2024. 
 
1. juli ga Kunnskapsdepartementet Statsbygg et revidert oppdragsbrev for 
forprosjektet for NTNU Campussamling. Med forprosjektfasen menes fasen frem til 
leveranse av det sentrale styringsdokumentet for ekstern kvalitetssikring (KS-2). KS-2 
skal gjennomføres i andre kvartal 2023. 

I det reviderte oppdragsbrevet presiseres det at det prosjektutløsende behovet for 
prosjektet er å hente ut synergier mellom fagmiljøene gjennom å samle store deler av 
virksomheten ved NTNU i Trondheim. Campussamlingen skal legge til rette for økt 

https://www.ntnu.no/documents/1268425101/1295547176/220701+Revidert+oppdragsbrev+NTNU+campussamling.pdf/143fbe4e-0669-5078-fac3-52de1c7bf156?t=1660808630934
https://www.ntnu.no/documents/1268425101/1295547176/220701+Revidert+oppdragsbrev+NTNU+campussamling.pdf/143fbe4e-0669-5078-fac3-52de1c7bf156?t=1660808630934
https://www.regjeringen.no/no/tema/okonomi-og-budsjett/statlig-okonomistyring/ekstern-kvalitetssikring2/kvalitetssikring-av-styringsunderlag-samt-kostnadsoverslag-ks2/id2523904/
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tverrfaglighet og samarbeid og bedre kvalitet i utdanning, forskning, innovasjon og 
formidling. 

Prosjektet skal kunne gjennomføres innenfor en kostnad på 5750 mill. kroner, og 
innenfor en maksimal arealramme på 91 000 m2. 

Departementet forventer at det jobbes ytterligere med å redusere enhetskostnadene i 
det videre forprosjektet. Dette vil øke sannsynligheten for, og støtte opp under 
ambisjonen om å få realisert det planlagte prosjektet sentralt på Gløshaugen i 
Trondheim. 

Det ble orientert om at Merethe Kvidal slutter 1. oktober. 

Inge Gran orienterte om status for SINTEF Horizon-bygget. På tross av enkelte 
overraksleser i bakken er det god fremdrift. SINTEF er opptatt av å god dialog med 
NTNU i byggeprosessen for å skape mint mulig ulemper.  

 
5. ESS 2022 

23.08.22_ESS-orient
ering til felles lederm 

Nina Elisabeth Sindre orienterte. Se vedlagte presentasjon.  
Det var enighet om at det kan være mest hensiktsmessig innledningsvis å invitere 
Statsråd Aasland til dette arrangementet.  

 
 

6. Arendalsuka – inntrykk 
Det er stor kamp om oppmerksomheten og det var veldig mange arrangementer 
under Arendalsuka i år og på tross av dette er inntrykket at våre arrangementer var 
godt besøkte. 
 
Arrangementene blir bedre og bedre besøkt når vi samarbeider med flere. Da er det 
også lettere å få statsråder til å komme.  
 
Lerchendalsamtalen fungerte godt med god blanding av bedrifter, politikk og vår 
sektor.  
 
Nettverkstreffet fungerte i all hovedsak godt. Det var god representasjon fra egen 
sektor og fra politikken, men litt lite representasjon fra næringslivet. Det må vi arbeide 
med til neste år. 
 
SINTEF orienterte om at de sender ut et evalueringsskjema til deres ansatte som var 
til stede.  
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Generelt mange møter med mye enighet. Bør vurdere å legge til rette for 
motstemmer og mer konflikt. Paneler fungerer ofte bra, men det er også rom for å 
videreutvikle konsepter 
 
Arbeidet med neste års Arendalsuke må begynne snart. Særlig om vi ønsker å bidra 
med tema til hovedprogrammet.  
 

7. Eventuelt 
NTNU orienterte om at endringer i Universitets- og høyskoleloven er på høring. 
Dette inkluderer blant annet endringer som berører II er stillinger. NTNU vil vurdere 
å sjekke ut relevante elementer i høringssvaret med SINTEF før det sendes. 
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